

ANNEX 4

Public redacted

From: Trial Chamber X Communications
Sent: 07 September 2020 16:48
To: Doumbia, Seydou; Kassongo, Mayombo; Nsita Luvengika, Fidel; [REDACTED]
Cc: Office of the Director DJSS; [REDACTED];
 [REDACTED]; Biyeke Dipanga, Prisque; [REDACTED];
 Taylor, Melinda; [REDACTED];
 [REDACTED]; Dutertre, Gilles; [REDACTED]
 [REDACTED]
Subject: RE: The Prosecutor v. Al Hassan: ICC-01/12-01/18-1035-Conf - Demande d'autorisation de déposer une réplique aux « Registrar's observations on "Demande de réexamen des Représentants légaux de la décision du Greffe relative à la demande de ressources additi

Follow Up Flag: Follow up
Flag Status: Flagged

Dear Counsel,

The Single Judge rejects the Legal Representatives (LRVs) request for leave to file a reply to the Registry's observations on the LRVs request for review of the Registry's decision on additional resources (ICC-01/12-01/18-1035-Conf).

The requirements set up in Regulation 24(5) of the Regulations of the Court are not met by the LRVs request for leave to reply. The LRVs request does not refer to new issues raised in the observations filed by the Registry and which the LRVs could not have anticipated. Moreover, the Chamber has already enough information to decide on the LRVs request for review.

Kind regards,

[REDACTED]
 On behalf of the Single Judge of Trial Chamber X

From: Court Management-Court Records
 Sent: 04 September 2020 15:24

[REDACTED]

Subject: The Prosecutor v. Al Hassan: ICC-01/12-01/18-1035-Conf - Demande d'autorisation de déposer une réplique aux « Registrar's observations on "Demande de réexamen des Représentants légaux de la décision du Greffe relative à la demande de ressources additionne

<https://edms.icc.int/RMWebdrawer/Record/2718669>

The purpose of this email is to inform you that the document mentioned below has been registered in ICC-01/12-01/18.

Le but de ce courriel est de vous informer que le document mentionné ci-dessous a été enregistré dans ICC-01/12-01/18.

Demande d'autorisation de déposer une réplique aux « Registrar's observations on "Demande de réexamen des Représentants légaux de la décision du Greffe relative à la demande de ressources additionnelles" »

Submitted by the Legal Representative of Victims / Déposé par le représentant légal des victimes

Reception Date/hour / Reçu le date/heure : 04/09/2020 13:18:42

Registration Date / Enregistré le : 04/09/2020

Notification Date / Notifié le : 04/09/2020

.....
***This constitutes the official notification form foreseen in Regulation 31 of the Regulations of the Court.
 La présente tient lieu de formulaire de notification tel que prévu à la norme 31 du Règlement de la Cour.***

***Only documents satisfying the requirements set by Regulations 23, 26 and 36 of the Regulations of the Court will be registered in the relevant record.
 Seuls les documents répondant aux critères énoncés aux normes 23, 26 et 36 du Règlement de la Cour sont enregistrés dans le dossier correspondant.***

***The Court Management Section shall not have any input into formatting, editing and any other alterations to documents received for registration.
 La Section de l'administration judiciaire ne procède à aucune mise en forme, édition ou autre modification des documents reçus aux fins d'enregistrement.***